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Voorwoord voorzitter 
Hierbij ontvangt u de volgende nieuwsbrief, samengesteld door bestuurslid Douwe Boonstra. Hierin komen 

verschillende zaken naar voren, waaronder: activiteiten vanuit de ontspanningscommissie, de Fair Play 

prijsuitreiking, nieuws vanuit de technische commissie, opleidingen KNVB en enkele punten uit de extra 

jaarvergadering en de reguliere jaarvergadering van 17 april jl. Kortom, er is weer genoeg te vermelden.  

Van harte aanbevolen om naar de komende activiteiten in ons clubhuis “DE Toss” te komen. De Fair Play 

prijsuitreiking op maandag 22 met a.s. met als spreker strafrechtadvocaat Hans Anker. En op vrijdag 7 juli a.s. de 

jaarlijkse barbecue. Door het samenkomen op deze avonden komt het echte verenigingsgevoel naar boven. En 

dat is belangrijk in onze mooie scheidsrechtersvereniging Drachten en omstreken. 

Veel leesplezier gewenst.  

Algemeen 
We naderen alweer het einde van het seizoen. Een seizoen waar met name in het betaalde voetbal nog wel even 

over zal worden nabesproken en dan bedoel ik niet het voetballen op zich, maar meer het gedrag van supporters, 

waardoor verschillende wedstrijd tijdelijk of zelfs definitief moesten worden gestaakt. Ook een seizoen waarbij de 

burgemeester van Leeuwarden besloot om geen uit supporters meer in het stadion van Cambuur toe te laten na 

de escalatie tussen supporters van beide Friese teams na hun onderling duel in Leeuwarden. Ook op de velden bij 

amateurs is soms Fair Play ver te zoeken, zie recente gebeurtenissen bij Muntendam en Buitenpost, waarbij 

spelers/supporters elkaar naar het leven staan. Voor het overige staan we ook in een afwachtende houding voor 

wat betreft de competitie in het seizoen 2023-2024 met de vernieuwde competitie piramide. Een 

piramideopbouw die ook grote gevolgen heeft voor de arbiters in bepaalde groepen, zoals een versterkte 

degradatie met name in de groepen C/D/E en F. Het wordt een heidens karwei voor de afdeling 

scheidsrechterszaken van de KNVB om alles in goede banen te leiden en dan ook nog maar hopen dat er als 

gevolg van deze maatregelen geen scheidrechters zullen stoppen. Deze nieuwe piramide geeft dan ook weinig 

hoop op vele promoties. Er zullen vanuit het district Noord maar weinig kansen zijn per regio. Dus wees niet 

teleurgesteld als promoveren dit jaar niet lukt en reageer dit ook niet af op jouw coach/begeleider, want zij zullen 

alles in het werk stellen om daar waar zij dit nodig achten vanuit de lagere groepen hun best zullen doen om 

zoveel mogelijk van hun arbiters omhoog te halen. Voor wat promotie vanuit de F en hogere groepen worden dit 

uiteraard weer bepaald op prestaties verricht en de hierbij ontvangen rapportage. 

 

Ontspanningscommissie 
De ontspanningscommissie heeft ook dit seizoen weer de jaarlijks avond bij de WOK te Opeinde kunnen 

organiseren. Deze WOK avond werd door 32 personen bezocht. Het was een zeer leuke avond, waarbij ook weer 

eens leden waren, die wij in jaren niet op onze bijeenkomsten hadden mogen begroeten.  

De ontspanningscommissie is nog op zoek naar versterking en heeft inmiddels in Robert Vonk en Peter Pool, 
enkele leden bereid gevonden om het bestuur te ondersteunen. Het trio Jan Wagenaar, Robert Vonk en Peter 
Pool is thans druk bezig met de voorbereiding van de Fair Play (alwaar u op 4 mei 2023 een uitnodiging heeft 
ontvangen) en de jaarlijkse BBQ op 7 juli 2023, lekker na het seizoen en net mooi voor de grote vakantieweken. In 
september 2023 zullen zij weer proberen om een goed jaarprogramma in elkaar te steken. Uiteraard is hier hulp 
van nog enkele leden zeer welkom. De ontspanningscommissie komt een paar keer per jaar bij elkaar en het kost 
zeker geen handen vol tijd om eens een handje te helpen. 
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Fair Play prijsuitreiking seizoen 2021-2022 
Maandag 22 april 2023 zal na enkele jaren vanwege corona weer de jaarlijkse Fair Play uitreiking van onze 
vereniging voor de donateur verenigingen binnen onze regio plaatsvinden over het seizoen 2021-2022. Dit keer 
later dan normaal. Het is immers gebruikelijk dat wij dit meestal doen in de herfstperiode. Het later doen 
uitreiken is ontstaan doordat wij niet meer zelf rechtstreeks in contact mogen met de KNVB (AVG-problematiek) 
en de KNVB op andere wijze gegevens verstrekt aan de landelijke COVS. Aangezien dit niet bij ons bekend was, 
moest degene die zorgdraagt voor onze gegevens, vele extra activiteiten ontplooien om toch deze ranglijsten te 
kunnen produceren. Daarnaast was het ook nog zo dat de spreker die in eerste instantie was benaderd en zich 
beschikbaar had gesteld vanwege andere verplichtingen helaas de gemaakte afspraak niet na kon komen en 
hebben wij daarom ook nog even weer moeten zoeken naar een geschikte spreker voor deze avond. U hebt op de 
uitnodiging kunnen zien, dat wij ook voor deze Fair Play uitreiking weer geslaagd zijn om een tot verbeelding 
aansprekende persoon bereid te hebben gevonden voor een praatje, vragen en uiteraard de prijsuitreiking. 

 
Technische Commissie 
Zaterdag 1 juli 2023, zoals het nu lijkt, zal ons spelregelteam, bestaande uit de leden Jan Pultrum, Henk van der Bij 
en Auke Sikke Broersma en als coach Rolf van der Molen deelnemen aan het NK-spelregels voor 
scheidsrechterteams. Dit NK wordt georganiseerd in Amsterdam. Het is uiteraard de bedoeling om de prestatie 
van 2022 te benaderen en liefst te verbeteren, zodat na jaren de hegemonie van het team van Rotterdam zal 
worden doorbroken. Mannen veel succes met het NK. Het team zal dit jaar aantreden in prachtige nieuwe polo’s 
met het logo van onze vereniging zowel op voor en achterkant. Het kan zou je zeggen niet misgaan. Verder is er 
dit jaar weer een aantal spelregel bijeenkomsten geweest bij diverse clubs o.a. te noemen Jubbega en Burgum en 
waarbij naast de hierboven genoemde leden ook onze voorzitter en penningmeester een avond voor diverse 
gasten hebben mogen verzorgen in samenwerking met Auke Sikke Broersma, Jan Pultrum en Henk van der Bij. 
Voorts had onze penningmeester een nieuw plan binnen ons bestuur aangekaart en namelijk het organiseren van 
een 7 tegen 7 veldvoetbaltoernooi met al onze donateursverenigingen op één van de locaties van deze vereniging 
om op deze wijze de band met onze donateur verenigingen te versterken. Helaas kwam er op onze brief naar de 
ruim 35 verenigingen, maar van een vijftal verenigingen reactie, waarvan 3 positief en 2 negatief, zodat we als 
bestuur hebben besloten om dit plan maar weer in de koelkast terug te plaatsen. Jammer dat verenigingen niet 
even de gelegenheid willen nemen om op een open brief te reageren van wel of niet deelnemen.      

Opleidingen KNVB 
De KNVB heeft onlangs weer een SO3 cursus georganiseerd, waarbij gelukkig weer een aantal nieuwe 
scheidsrechters voor de KNVB zijn klaargestoomd. Deze nieuwe arbiters dienen gedurende de cursus een aantal 
wedstrijden onder begeleiding te fluiten. DE KNVB vraagt aan ons als scheidsrechtersvereniging of het mogelijk is 
om een aantal leden van onze vereniging beschikbaar te stellen voor deze begeleiding. Uiteraard willen wij als 
vereniging hier graag aan meewerken en hebben thans ook al een paar leden die dit namens onze vereniging 
doen, maar het zijn er nu te weinig. Wij willen onze leden dan ook verzoeken of zij eens een wedstrijd als 
begeleider mee willen gaan met deze cursisten. Uiteraard weten wij als bestuur ook dat iedereen het druk heeft 
maar het moet toch mogelijk zijn om eens een zaterdag of zondag op een morgen of middag je vrij te kunnen 
maken om je nieuwe collega van goede adviezen te voorzien. Daarnaast is in samenwerking met ons lid Erwin 
Draaijer een aantal vereniging scheidsrechters opgeleid en hebben wij op de slotavonden van deze cursussen 
enige uitleg gegeven wat de COVS/scheidsrechtersvereniging Drachten e.o. kan betekenen voor de arbiters, als zij 
lid van onze vereniging worden. Helaas hebben wij tot op heden nog geen nieuwe leden vanuit de 
verenigingsopleiding mogen begroeten. Wij zullen ons thans beraden of wij nog doorgaan met deze opleiding, dit 
omdat het teveel op dezelfde personen afkomt om de cursisten te begeleiden en ook het resultaat dat geen van 
deze cursisten dus lid van onze vereniging worden. 
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Trainingen 
Het seizoen is bijna weer afgelopen.  Er waren dit jaar weer een aantal fanatiekelingen aanwezig, die onder 
leiding van Jan Wagenaar weer de diverse oefeningen hebben afgewerkt. Helaas moest door een aantal operaties 
onze andere trainer; Jan Dijkstra de pijp aan Maarten worden gegeven en zien wij hem door deze operaties niet 
weer terug op de velden. Jan vanaf deze plaats bedankt voor jou inzet als trainer in de afgelopen jaren en we 
wensen jou toch nog toe dat de huidige situatie mag verbeteren en hopen je nog wel dikwijls op onze 
clubavonden te mogen begroeten. 

Beschikbaarheid Officials 
Graag willen wij u namens de KNVB even informeren over eventueel niet beschikbaar zijn op bepaalde data ‘s. 
Namens de KNVB verzoeken wij u dan ook vriendelijk om dit vroegtijdig kenbaar te maken in uw OP, zodat de 
KNVB hier tijdig rekening mee kan houden. Indien u dit niet invult, staat u automatisch ook als u geen aanstelling 
heeft ontvangen op de wachtlijst en verwacht de KNVB dat u beschikbaar bent. Vaak komt het voor dat een 
official dan als hij als invaller wordt benaderd niet beschikbaar is, waardoor er voor de medewerkers op het 
kantoor in Zwolle vele extra handelingen moeten worden verricht en soms verenigingen moet melden dat het 
helaas niet mogelijk is om de wedstrijd te bezetten met de benodigde officials. Dus wees fair en vermeld tijdig uw 
afwezigheid.  

Wel en Wee 
Momenteel zitten er een aantal van onze leden in de lappenmand en kunnen zij jammer genoeg niet met hun 
hobby bezig zijn. Wij wensen deze leden een voorspoedig herstel toe. Mocht er leden zijn die ook geblesseerd zijn 
maar dit nog niet hebben doorgegeven aan ons, dit alsnog doen via e-mail boond-9274@hotmail.com, zodat wij 
ook hier tijdig aandacht aan kunnen geven. 

Algemene jaarvergadering  
Op 17 april 2023, hebben wij onze Algemene Jaarvergadering gehad in ons clubgebouw de Toss. Voor af aan onze 
eigen ledenvergadering, hebben wij een extra vergadering belegd. Dit in verband met het gegeven dat onze 
zusterclub Heerenveen heeft aangegeven niet langer als zelfstandige vereniging verder te kunnen, vanwege een 
gebrek aan kader. Er is toen na een gezamenlijk overleg tussen de drie Friese Groepen, te weten Heerenveen, 
Noordwest Friesland en Drachten gesproken over hoe nu verder te gaan met de vereniging Heerenveen.  Er zijn 
toen 3 scenario’s op tafel gekomen, alwaar de leden van alle drie te vereniging hun keuze konden maken. Deze 
drie opties waren: 

1. Heerenveen heft zich op en leden bepalen zelf wat ze doen. 
2. Heerenveen gaat fuseren met Noordwest Friesland of Drachten 
3. Er komt 1 nieuwe overkoepelende vereniging Friesland met daaronder gekoppeld de eigen identiteit van 

de drie verenigingen. 

Tijdens de extra bijeenkomst is er door ons leden gestemd op 17 april 2023 en werd er door onze leden bijna 
unaniem gekozen voor optie 2 Heerenveen gaat fuseren met Noordwest Friesland en of Drachten. Deze uitkomst 
hebben wij inmiddels ook aan onze zustervereniging Heerenveen medegedeeld. Nu maar afwachten wat de 
uitkomsten zullen zijn bij de beide andere verenigingen en wat leden Heerenveen uiteindelijk gaan beslissen. 

Tijdens deze vergadering waarbij een 26-tal leden aanwezig waren, werden diverse leden gehuldigd vanwege hun 
langdurig lidmaatschap van onze vereniging. Daarnaast werd door onze penningmeester een uitvoering financieel 
verslag over het afgelopen jaar getoond, waarbij vooral de uitleg en het beantwoorden van enkele vragen door 
hem prima werden weergegeven. Verder kreeg het bestuur decharge van de kascommissie voor het prima 
gevoerde financiële beleid in de afgelopen jaar. Daarnaast werd er met zijn allen nog gesproken over hoe verder 
in de toekomst en werden er weer diverse activiteiten besproken en een planning gedaan voor het komende 
seizoen. 

mailto:boond-9274@hotmail.com


NIEUWSBRIEF  9 mei 2023 

 

Bestuursverkiezing 
Tijdens de algemene jaarvergadering stond ook de agenda de bestuursverkiezing, zoals al jaren gebruikelijk 
treden om de drie jaar de bestuursleden af, waarbij de voorzitter, secretaris en penningmeester niet gelijktijdig 
kunnen aftreden. Voor de vergadering van 17 april 2023, waren de bestuursleden Harm Veenstra (secretaris) en 
Jan Wagenaar (Algemene Zaken) aan de beurt om wel of niet herkozen te worden. Na 12 jaar zitting te hebben 
gehad heeft Harm Veenstra besloten om zich niet beschikbaar meer te stellen als secretaris en had Jan Wagenaar 
aangegeven nog wel weer 3 jaar beschikbaar te zijn. Tevens had zich lid Rolf van der Molen aangeboden om 
zitting te nemen in het bestuur als Algemeen bestuurslid. Het aftredende bestuurslid Harm Veenstra werd door 
voorzitter Jo Hoekstra bedankt voor zijn inzet en de leden Jan Wagenaar en Rolf van der Molen werden met een 
hartelijk applaus weer verwelkomt als bestuursleden. In het kader van de afspraken gemaakt op de ALV heeft het 
bestuur in hun vergadering van 3 mei 2023, in onderling overleg besloten dat Rolf van der Molen tot de volgende 
jaarvergadering de functie van secretaris interim gaat vervullen. 

Tot slot 
Het bestuur en ook de algemene- en technische commissies zijn naarstig op zoek naar nieuwe bestuursleden, dus 
wees sportief en mocht u enige tijd hebben voor een prachtige vrijetijd hobby, die 6 tot 8 avonden van 19.30- 
21.30 per seizoen kost, meld u zich dan aan, bij onze voorzitter, de heer Jo Hoekstra. 

Voor nu wensen wij al onze leden die nog actief op de velden zijn en de laatste belangrijke fase van de competitie 
bereiken nog veel plezier toe bij soms een kampioen- en soms een degradatiewedstrijd met grote belangen. Wij 
spreken de hoop uit dat dit soort wedstrijden op normale wijze mogen verlopen en niet zoals tot op heden 
regelmatig plaatsvindt in het betaalde voetbal dat wedstrijden worden stilgelegd. Daarnaast wensen wij jullie als 
bestuur alle leden een verdiende vakantie toe en hopen dat jullie de accu weer goed kunnen opladen om ook 
volgend jaar weer met veel plezier jullie hobby te kunnen uitvoeren op welke niveau dan ook. 
 
 
Het bestuur Scheidsrechtersvereniging Drachten e.o. 


